

10D7N

APPLE®

AFRICA 非洲



PREMIUM SOUTHERN AFRICA EXPERIENCE



探秘非洲南部精选游

南非 | 博茨瓦纳(乔贝国家公园) | 辛巴威(维多利亚瀑布)
SOUTH AFRICA | BOTSWANA (CHOBE NATIONAL PARK) |
ZIMBABWE (VICTORIA FALLS)



The 7 Natural Wonders of the World
世界七大自然奇观之一

Victoria Falls

The Victoria Falls constitutes one of the most spectacular natural wonders of the world. The Local people call it "Mosi-oa-Tunya", the smoke that thunders and is a waterfall in southern Africa on the Zambezi River at the border between Zambia and Zimbabwe.

维多利亚瀑布

维多利亚瀑布或称莫西奥图尼亚瀑布(赞比亚汤加语: Mosi-oa-Tunya), 位于非洲赞比西河的中游, 赞比亚与津巴布韦之间, 是世界三大瀑布之一。它宽约1.7千米, 高约128米。



📍 Cape Town
📍 开普敦

DAY 1 DEPART FROM KLIA

DAY 2 ARRIVE IN JOHANNESBURG (SOUTH AFRICA)

🍴 - / - / Chinese Dinner

📍 Soweto Orientation Tour

From the airport, we will head to the biggest township in South Africa, **Soweto**. First, we will passing by the **Hector Pieterse Memorial** before making a stop outside of the **FNB Stadium**, venue of the 2010 World Cup Final. View the colourful frescoes of the **Twin Orlando Towers** before reaching the only street in the world that was home to 2 Nobel Prize winners, **Vilakazi Street**. We will visit the house where Nelson Mandela used to live, a few metres away from the residence of Archbishop Desmond Tutu.



📍 Hippopotamus
📍 河马

DAY 3 JOHANNESBURG ✕ CHOBE NATIONAL PARK (BOTSWANA)

🍴 Hotel Breakfast / - / Buffet Dinner

This morning, after breakfast, board a flight to **Kasane**, gateway to the **Chobe National Park**. Upon arrival, transfer to our resort.

📍 Chobe River Game Cruise

Board your catamaran for a sublime cruise on the **Chobe River**. See the herds of elephant taking bath by the bank or even witness them swimming across the river with some luck. The hippos are also a major attraction besides a host of wild life. Enjoy the sunset over the massive plain before the boat returns to the resort.

DAY 4 CHOBE NATIONAL PARK -195KM- VICTORIA FALLS (ZIMBABWE)

🍴 Resort Breakfast / Local Lunch / Local Dinner

📍 Chobe National Park Morning Game Drive

Hop on a **Super Jeep** and go looking for your favourite Big 5 animals in this highly-rated game park in Africa. Apart from having the highest concentration of elephants in the world, you regularly see herds of wildebeest, buffalos, kudus, impalas, giraffe etc. Predators like lions and leopard are a bit more illusive but still commonly sighted here.

After the game drive, enjoy breakfast before crossing the Zimbabwean border to **Victoria Falls**. Upon arrival, check into your resort for lunch.

📍 Victoria Falls Guided Tour

Come face to face with **"Mosi-Oa-Tunya"** or **"The Smoke that Thunders"**. Entrance into the rainforest park, we will enjoy this magnificent spectacle of curtain falls from various look out points to view the **Devil's Cataract, Main Falls, Horseshoe Falls** and **Rainbow Falls** (when accessible) and come away spellbound by one of the greatest waterfalls on earth.

DAY 5 VICTORIA FALLS

🍴 Lodge Breakfast / Local Lunch / Cruise Dinner

📍 Victoria Falls Private Game Reserve Game Drive

Enjoy our last game drive at this marvellous private game reserve. The reserve is well stocked with a wide variety of game with regular sightings of buffalo, giraffe, waterbuck, zebra, sable and many more. Birdlife is prolific.

📍 Helicopter "Flight of Angel"

Enjoy a thrill of your life on board a **helicopter** (15min ride, subject to weather conditions) over the magnificent **Natural Wonder of the World, Victoria Falls**. Be blown away by the sheer magnitude of this Falls from the most vantage points imaginable.

📍 Zambezi Sunset Dinner Cruise

Embark on a magical experience on the mighty **Zambezi River** that combines gourmet dining with unlimited beverages and breathtaking scenery, creating an unforgettable evening on the water.

DAY 6 VICTORIA FALLS ✕ CAPE TOWN (SOUTH AFRICA)

🍴 Lodge breakfast / - / Chinese Dinner

📍 Victoria Falls Free at Leisure

Before leaving Victoria Falls, enjoy some leisure time at the resort or town centre.

Board your **flight to Cape Town** after.



📍 Chobe National Park Morning Game Drive
📍 乔贝国家公园清晨野生动物越野车游



📍 Kudu
📍 捻角羚



Traveling—
it leaves you speechless,
then turns you into a storyteller.



DAY 7 CAPE TOWN

Hotel Breakfast / Winery Lunch / Africa Dinner

Cape Town City Tour

Tour of this beautiful city covers **Signal Hill** for up close alleviated view of the city, the colourful dwellings of **Bo-Kaap Malay Quarter, the Grand Parade, City Hall & the Castle of Good Hope**. If the cable car station is open (*subject to wind conditions*), we will take a cable car ride up to the summit of **Table Mountain** for spectacular views of the City, its Waterfront, Camps Bay, the majestic mountains and possible all the way to Cape Point.

NOTE: Table Mountain Cableway will be tentatively shut down for annual maintenance from 15th Jul – 1st Sep 2024. During this period, enjoy a ride of Cape Wheel as a replacement (subject to weather permit or else a full refund of Table Mountain Cableway will be provided).

Cape Wheel is a giant observation wheel that offers a spectacular panoramic view of Cape Town.

V&A waterfront shopping

The **Victoria & Alfred (V&A) Waterfront** in Cape Town has sweeping views of the Table Bay Harbour and Table Mountain. Spend some time browsing the 450 retail outlets, selling everything from fashion, home - ware and curios, to jewellery, leather goods and audio - visual equipment.

Tonight, enjoy an authentic African dinner experience with unique interactive traditional entertainment.

Table Mountain
桌山



Seal Island
海豹岛

DAY 8 CAPE TOWN

Hotel Breakfast / Crayfish Lunch / Farewell Dinner

Cape Peninsula Tour

Today, we drive south all the way towards the Cape Point, passing by picturesque **Hout Bay**, scenic **Chapman's Peak, Noordhoek Beach**, the Cape Point Nature Reserve and stop at the Cape of Good Hope, the most south-western point of the African continent. A short drive will bring us to the base of **Cape Point**. From here, we take the **Flying Dutchman funicular** up to the lighthouse for some outstanding sweeping views of the Cape Peninsula rocky tip and the vast ocean beyond. Heading back to Cape Town, we stop at **Boulders Beach Penguin Colony**, home to over 2000 endangered African Penguins.

Seal Island Boat cruise

Take a **boat ride** to Seal Island (subject to sea conditions) where thousands of **Cape Fur Seals** can be seen in their natural habitat. The boat trip provides beautiful views of the bay, the harbour, The Sentinel and Chapman's Peak.

Tonight, wrap up this phenomenal Southern African discovery with a **Fine-Dining Farewell Dinner** at a swanky downtown restaurant in Cape Town.

DAY 9 CAPE TOWN / DEPART HOME

Hotel Breakfast / - / -

After breakfast, transfer to Cape Town International Airport for flight home.

DAY 10 ARRIVAL HOME

Arrival home with sweet memories.



African Penguin
非洲企鹅

THE BIG FIVE

非洲五霸



NOTE: Safaris are unpredictable and there is no guarantee that you will see every animal on your list.
注释：野生动物园或丛林的环境是非常不可预测的，越野车体验不能保证您会看到名单上的所有动物种类。

Victoria Falls Flight of Angels
乘坐直升机飞跃维多利亚大瀑布



Bo-Kaap Malay Quarter
博开普马来多彩住宅区



Winery Lunch with Wine Pairing
享用酒庄午餐和品酒



Victoria & Alfred (V&A) Waterfront
维多利亚 & 阿尔弗雷德海滨



Zambezi River Sunset Cruises
赞比西河日落巡航



旅行,让人从语言中找到不一样的东西,
然后成为一个故事的讲述者。



📍 Cresta Mowana Boat Safari on Chobe River
📍 克里斯塔米文娜野生船游乔贝河

第1天

📍 从吉隆坡国际机场出发

第2天

📍 抵达约翰内斯堡 (南非)

🍽️ - / - / 中式晚餐

📍 索韦托之旅

参访在南非最大的乡镇-索韦托。首先,游览遵循海克特彼得森纪念馆和之后将在2010年世界杯决赛场地FNB体育场外面前停留留影。接着前往奥兰多双子塔的多彩壁画。然后到世界唯一一位获得两次诺贝尔奖获得者,维拉卡兹街。

晚餐之前,到曼德拉之家参观,并加以了解更多有关他的历史。



📍 Twin Orlando Towers
📍 奥兰多双子塔

第3天

📍 约翰内斯堡 ✕
📍 乔贝国家公园 (博茨瓦纳)

🍽️ 酒店早餐 / - / 自助晚餐

今天上午登机前往卡萨内(乔贝国家公园的门户)。抵达后,专车转送到我们的度假胜地。

📍 乔贝河野生动物船游

登上双层船游乔贝河。在这里你将有机会看到大象在河边洗澡,有幸的话还能亲眼目睹他们成群结队的渡河。除了一系列的野生动物,河马也将是一大亮点。在返回度假胜地之前,我们将在这片野外享受及欣赏美好的夕阳。

第4天

📍 乔贝国家公园 -195公里-
📍 维多利亚瀑布

🍽️ 度假村早餐 / 道地午餐 / 道地晚餐

📍 乔贝国家公园清晨野生动物越野车队

清晨,登上吉普车后,在这高度评价的野生园区,出发去寻找著名的非洲大5(动物)。除了能近距离欣赏与在这里有着高密度的大象群之外,你还能经常看到成群的角马,水牛,捻角羚,黑斑羚,长颈鹿等,也有机会看到捕食动物如狮子和豹,当然这需要些运气。

狩猎游结束后,前往享用早餐然后前往辛巴威边界的维多利亚瀑布。抵达后,前往度假村享用午餐。

📍 维多利亚瀑布景区导览

您将导览“莫西奥图尼亚”或“雷鸣之烟”。穿梭在热带雨林公园,我们欣赏不同布帘,奇特并雄伟的瀑布,最后欣赏不同的瀑布景点,魔鬼瀑布、主瀑布、马蹄瀑布和彩虹瀑布(视情况而定),它们可是在地球上最伟大的瀑布之一的遁地。

第5天

📍 维多利亚瀑布

🍽️ 特色酒店早餐 / 道地午餐 / 游轮晚餐

📍 维多利亚瀑布私人野生动物保护区越野车游

享受我们的最后一轮刺激的越野车游。您将在这保护区欣赏到水牛、长颈鹿、羚羊、斑马、黑豹等等的野生动物。还有繁多的不同鸟类。

📍 直升机巡航“天使号”

享受一生必体验的直升机之旅(15分钟旅程,视天气情况),从空中仰望宏伟并世界著名自然奇观的维多利亚瀑布。

📍 赞比西河日落晚餐巡游

在赞比西河上享用无限量饮料和晚餐,沿着赞比西河悠闲欣赏日落美景,以田园诗般的方式让您沐浴最后的阳光。

第6天

📍 维多利亚瀑布 ✕
📍 开普敦 (南非)

🍽️ 特色酒店早餐 / - / 中式晚餐

📍 维多利亚瀑布自由活动

离开维多利亚瀑布之前,您将有机会在度假酒店或市中心享受一些自由时光。

其后乘搭飞机航班飞往开普敦。

第7天

📍 开普敦

🍽️ 酒店早餐 / 酒庄午餐 / 非洲特色晚餐

📍 开普敦市区游

今天将展开开普敦这个美丽的城市之旅,涵盖了信号山。在这里你能近距离观赏整座城市,博开普马来多彩住宅区、阅兵场、市政厅和好望堡。如果缆车开放(视风力情况而定),我们将乘坐缆车到达桌山的顶部欣赏壮观景色,这里您将能看见海边,坎普斯湾,雄伟的山脉等等,并可能一路到开普角。

注释:桌山的缆车将于2024年7月15日至9月1日之间暂时关闭以进行维修工程。这段期间将由开普敦摩天轮替代。(视天气情况而定,若天气不适,桌山缆车游将全额退款。)

开普敦摩天轮是一个巨大的观景摩天轮,可以欣赏到开普敦的壮丽全景。

📍 维多利亚 & 阿尔弗雷德海滨购物中心

在维多利亚 & 阿尔弗雷德海滨购物中心,能一览无遗开普敦市的湾港和桌山。您也有时间逛逛拥有450零售店的V&A海滨购物中心,在这里从时装,家具用品到珠宝,皮具和视听设备应有尽有。

今晚享受精致非洲料理之时,您也可以随着拍子,尽情沉醉于引人入胜的非洲传统娱乐表演。

📍 Authentic African Dinner with Traditional Show
📍 非洲特色餐



第8天

📍 开普敦

🍽️ 酒店早餐 / 龙虾午餐 / 西式欢送晚宴

📍 开普敦之旅

今天,我们开车向往南-好望角之旅,途经风景如画的蒙特湾,风景秀丽的查普曼的山峰,开普角自然保护区,最后停在非洲大陆最西南的海角-好望角。然后乘车前往开普角灯塔基地,从这里,我们乘搭“飞翔的荷兰人缆车”到达到灯塔。这里您能一览无余府览开普半岛的岩石尖和广阔的海洋。而后开车返回开普敦,我们将停留在非洲企鹅的歇息地,这里居住着2000只濒临绝种的非洲企鹅。

📍 海豹岛游船导览

乘船到海豹岛(视天气而定),您将能与在这自然歇息地成千上万的海豹相遇哦。这游览您可欣赏到海湾、海港、哨兵和查普曼峰的美丽景色。

今晚,我们将在时豪的开普敦市中心餐厅享用一个精致的欢送晚宴以结束这次惊喜连连的南部非洲冒险之旅。

第9天

📍 开普敦 / 返回家园

🍽️ 酒店早餐 / - / -

早餐后,在准备前往开普敦机场飞返家园。

第10天

📍 抵达家园

带着甜蜜回忆抵达家园。

行程亮点 HIGHLIGHTS

- 📍 Cresta Mowana Boat Safari on Chobe River
- 📍 Cresta Mowana Game Drive in Chobe NP
- 📍 Victoria Falls look-out
- 📍 Victoria Falls Private Game Reserve
- 📍 Helicopter flight of Angels (Victoria Falls)
- 📍 Zambezi Sunset Dinner Cruise
- 📍 Table Mountain Cable Car
- 📍 Seal Island Cruise
- 📍 Boulders Beach Penguin Colony
- 📍 Flying Dutchman Funicular

📌 Note: All entrance tickets of the attractions listed above are included.

- 📍 克里斯塔米文娜野生船游乔贝河
- 📍 克里斯塔米文娜巡航乔贝国家公园
- 📍 维多利亚瀑布观景区
- 📍 维多利亚瀑布私人越野车游
- 📍 乘坐直升机飞跃维多利亚大瀑布
- 📍 赞比西河日落晚餐巡游
- 📍 桌山中缆车
- 📍 海豹岛游船
- 📍 非洲企鹅的歇息地
- 📍 飞翔的荷兰人缆车

📌 注释: 以上所有景点已包含入门票

食宿 MEAL & ACCOMMODATION

- 🍴 Crayfish lunch
- 🍴 Authentic African Dinner with Traditional Show
- 🍴 Upgraded Asian Cuisine with Whole Abalone
- 🍴 Winery Lunch with Wine Pairing
- 🍴 Fine Dining at Pigalle Restaurant

- 🍴 龙虾午餐
- 🍴 非洲特色晚餐与传统娱乐表演
- 🍴 升级的亚洲美食与鲍鱼
- 🍴 享用酒庄午餐和品酒
- 🍴 Pigalle餐厅的美食

Number of Meals:
Lunch - 4 Dinner - 7

餐饮数量:
午餐 - 4 晚餐 - 7

STAY 留宿	LOCATION 地点	RECOMMENDED ACCOMMODATION 推荐酒店	RATED 等级
1Night 1晚	Johannesburg 约翰内斯堡	Southern Sun Sandton 桑顿南方太阳酒店	★★★★★
1Night 1晚	Kasane 卡萨内	Chobe Marina Lodge 乔贝海天酒店	Hand-picked Hotel 精选酒店
2Nights 2晚	Victoria Falls 维多利亚大瀑布	Palm River Hotel 棕榈河酒店	Hand-picked Hotel 精选酒店
3Nights 3晚	Cape Town 开普敦	The Westlin Cape Town / Table Bay Hotel 开普敦威斯丁酒店 / 桌湾酒店	★★★★★

*餐饮与酒店会随着季节与当时情况, 作最适当的调整。

*Meals & hotels above are subject to change without prior notice.



📍 Crayfish Lunch
📍 龙虾午餐



📍 Abalone Dish
📍 鲍鱼

Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.

Travel Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

Terms & Conditions:

1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
2. AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
3. AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make corrections as required.
4. Every person participating in AVSB's tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
5. For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
6. All pictures shown are for illustration purpose only.

Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn. Bhd.

West Tours - Additional Terms & Conditions:

1. Tours are conducted in English, with simple translations in Mandarin or Cantonese if required.
2. Triple Room - the third person shall be based on a roll-away bed. (Applies to itineraries of Europe & Other Countries)
3. Triple Room is based on two double beds. (Applies to America itineraries, except Hawaii)
4. Triple Room only allows 2 Adults and 1 Child, with a roll-away bed for the child. For 3 adults, two rooms will be required, with one person paying the Single Supplement. (Applies to South Africa itineraries only, except Kenya & Morocco)

旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。

旅游保险 - 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

条款:

1. 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所变动, 恕不另行通知。
2. 若出现无法预测的特殊情况, 特别是在旅游旺季期间, 苹果旅游将保留更改或取消行程的权利。
3. 若苹果旅游的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
4. 每位参与苹果旅游团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如: 交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, 苹果旅游一概不负责, 旅客需自行负责额外的费用。
5. 详情条款, 请参阅单据背面或浏览 <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
6. 以上图片仅供参考, 请以实物为准。

欧美团 - 附加条款:

1. 所有行程以英文讲解为主。若有需要, 将提供简单的中文或粤语翻译。
2. 三人房-房内第三名住客的床褥, 将以折叠式为准。(仅限于欧洲及其他国家行程)
3. 三人房均以两张双人床为准, 恕不添加折叠式床褥。(仅限于美国行程, 唯夏威夷除外)
4. 三人房均以折叠式床褥为准, 仅供两位成人及一位小孩(十二岁以下)。若三位成人入住, 则须订购两间客房并填补差价。(仅限于全南非洲行程, 肯尼亚与摩洛哥除外)

For Agent Use Only:

Updated Date: NOV 2024



AFJNB10-001

Victoria Falls: where the Zambezi River's torrential embrace leaves you breathless and wanting more.

维多利亚瀑布: 在这里, 扎姆贝西河的汹涌拥抱会让你屏息而欲罢不能。

